
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 8. juni 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 300
Ministeren bedes oplyse, hvordan hun har tænkt sig at sikre armslængde, idet Det Dan
ske Filminstitut (DFI) hører under Kulturministeriet og fremover vil skulle forvalte mange 
flere millioner kroner. I forlængelse heraf bedes ministeren svare på, om DFI er bedst til 
at vurdere, hvad der er dansk kvalitetsindhold, når kulturbidraget skal forvaltes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Birgitte Bergman (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Birgitte.Bergman@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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